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JEGYZŐKÖNYV 

 

Elnökségi ülés 

2021. szeptember 01. szerda 18:00 

Helyszín: Microsoft Teams 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Varga Réka 

ELTE ÁJK HÖK Nagymihályi Levente 

ELTE BGGyK HÖK Kup Katica Anna 

ELTE BTK HÖK Dióssy Anna Laura 

ELTE GTK HÖK Madai Márk Valentin 

ELTE IK HÖK Deák Dalma  

ELTE PPK HÖK Diczkó Dalma 

ELTE KolHÖK Barbér Máté 

ELTE TáTK HÖK Livingston Zoltán Ajene 

ELTE TTK HÖK Jeges Viktor Péter 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Szabó Tamás 

ELTE EHÖK Bajnay Márta (jegyzőkönyvvezető, elnöki 

referens) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Pusztai Klára (elnök) 

 

Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnök, Varga Réka az ülést 18 óra 12 perckor megnyitja.  



EÖTVÖS LORÁND TUDOMÁNYEGYETEM 
HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT 

ELNÖKSÉG 

2 

 

1. Aktualitások 

Varga Réka köszönti az elnökséget.   

Kollégiumok 

Varga Réka kéri az elnökséget, hogy a következő elnökségi megbeszélésre mindenki 

gyűjtse össze a gólyatáborokkal kapcsolatos visszajelzéseiket. 

Varga Réka összegzi a Nemzetközi Eucharisztikus Kongresszussal kapcsolatos, 

kollégiumi beköltözést érintő fejleményeket. A később beköltöző hallgatók mentességet 

kapnak az ebben az időszakban való hiányzások alól és egy ezzel kapcsolatos objektív, 

informáló kommunikációt szorgalmaz az érintett hallgatók irányába. Kérdezi azonban a 

karokat, hogy ezzel kapcsolatban eddig milyen visszajelzések érkeztek hozzájuk. 

A GTK-ra, BGGYK-ra, TáTK-ra nem érkezett megkeresés. Dióssy Anna Laura 

elmondja, hogy a BTK-n egy olyan megkeresés érkezett, mellyel Budapesten élő hallgatók 

oszthatnák meg szállásukat más, érinett hallgatókkal, ezt támogatni kívánják majd. 

Jeges Viktor Péter elmondja, hogy a TTK érdekképviselőihez sem érkezett 

visszajelzés, ugyanakkor ő nem értett egyet az erről való kommunikációval. Szerinte a végső 

kompromisszum kialakulásának útjáról tájékoztatni kellett volna a hallgatókat, hogy 

megismerjék a hallgatói önkormányzat e területen tett lépéseit, ezek mellett támogatta volna 

egy kollektív nyilatkozat kiadását, amely kifejezte volna a hallgatók kollégiumi helyeivel való 

rendelkezésről alkotott negatív véleményeket is. Dióssy Anna Laura, Szabó Tamás és Varga 

Réka erre reflektálva elmondják, hogy az érintett hallgatók beköltözéssel kapcsolatos 

fennakadásainak áthidalása volt az elsődleges cél, nem az erről való kommunikáció, éppen ezért 

a Hallgatói Önkormányzat erre fordított nagyobb hangsúlyt. 

Madai Márk Valentin és Nagymihályi Levente 18 óra 25 perckor elhagyja az ülést. 

Deák Dalma Annamária csatlakozott az üléshez 18 óra 35 perckor. 

Varga Réka elmondja, hogy a közelmúltban volt egy megbeszélése dr. Babos Jánossal, 

az ELTE Szolgáltatási Igazgatóság igazgatójával és Barbér Mátéval, az ELTE KolHÖK 

elnökével, további külső bérlemények lehetőségéről, ezzel is bővítve a támogatott egyetemi 

férőhelyket. 

 

2. Egyebek 

Varga Réka elmondja, hogy a JOKT alapján fel szeretnék mérni a hallgatók átoltottsági 

arányát és azt szeretné, hogy a részönkormányzatok megosztanák. Hozzáteszi, hogy a 

kollégiumokba már nem kell védettségi igazolvány. 

 

Varga Réka 18 óra 53 perckor lezárta az ülést. 
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Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Pusztai Klára 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 Bajnay Márta 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens 


